



សហគមន៍ខ្មែរកម្ពុជាក្រោម

THE KHMER KAMPUCHEA KROM COMMUNITY
LA COMMUNAUTÉ DU KHMER KAMPUCHEA KROM

លេខ:ស.ខ.ក.ក.

សារជូនពរ

**ប្រគេន និងជូន ព្រះថេរវនុត្តរៈគ្រប់ព្រះអង្គ និងបងប្អូនជាតិទាំងអស់
ក្នុងឱកាសបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិ ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក
ពុទ្ធសករាជ២៥៦២ គ្រិស្តសករាជ២០១៨**

សូមក្រាបថ្វាយបង្គំព្រះថេរវនុត្តរៈគ្រប់ព្រះអង្គជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់!

សូមគោរពបងប្អូនជនរួមជាតិជាទីស្រឡាញ់ដ៏ជ្រាលជ្រៅ!

ក្នុងនាមថ្នាក់ដឹកនាំ សមាជិក សមាជិកា សហគមន៍ខ្មែរកម្ពុជាក្រោម និង ក្នុងនាមខ្ញុំព្រះករុណា ខ្ញុំផ្ទាល់ សូមអបអរសាទរ ស្វាគមន៍ទេវតាឆ្នាំថ្មីព្រះនាម **មហោជរទេវី** ដែលមានភារកិច្ចចុះមក ថែរក្សាមនុស្សលោកក្នុងដែនចក្រវាឡយើងនេះ យ៉ាងកក់ក្តៅជាទីបំផុត។

ក្នុងអភិលក្ខិតសម័យដ៏មហានក្ខត្តបុក្សវិសេសថ្លៃថ្លា នៃថ្ងៃចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិឆ្នាំចសំរឹទ្ធិស័ក ពុទ្ធស័ករាជ២៥៦២នេះ ខ្ញុំព្រះករុណាខ្ញុំ សូមប្រសិទ្ធិពររបរមហាប្រសើរប្រគេនព្រះករុណាគ្រប់ព្រះអង្គ និង បងប្អូនរួមជាតិទាំងអស់ មានសុខភាពល្អបរិបូរណ៍ កម្លាំងមាំមួន បញ្ញាស្មារតីឆ្លៀវឆ្លាសវាងវៃប្រកប ដោយសមាទិដ្ឋិ និងទទួលបាននូវសេចក្តីសុខសេចក្តីចម្រើនគ្រប់ប្រការ បានរួចចាកផុតពីការជិះជាន់ ធ្វើទុក្ខបុកម្នេញ ការរំលោភបំពានសិទ្ធិសេរីភាព និងអំពើអយុត្តិធម៌ផ្សេងៗកុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

បពិត្រព្រះករុណាព្រះថេរវនុត្តរៈគ្រប់ព្រះអង្គជាទីសក្ការៈ!

បងប្អូនរួមជាតិជាទីគោរពស្នេហា!

ឆ្លៀតក្នុងឱកាសដ៏មហាប្រសើរនេះ ខ្ញុំព្រះករុណាខ្ញុំ សូមសម្តែងនូវការគោរពនិងកោតសរសើរ ដោយស្មោះអស់ពីដួងចិត្ត ចំពោះព្រះករុណាព្រះគុណម្ចាស់គ្រប់ព្រះអង្គ និងបងប្អូនរួមជាតិខ្មែរទាំង អស់ ជាពិសេស ព្រះសង្ឃ និងបងប្អូនរួមឈាមខ្មែរកម្ពុជាក្រោម មិនថានៅកម្ពុជាក្រោម ឬនៅឯនាយ សមុទ្រទេ តែងតែប្រកាន់ខ្ជាប់នូវទំនៀមទម្លាប់ ប្រពៃណីខ្មែរយ៉ាងខ្ជាប់ខ្ជួនដូចជាការប្រារព្ធពិធីបុណ្យ ចូលឆ្នាំខ្មែរប្រពៃណីជាតិមិនដែលខកខានម្តងណាឡើយ។ រីឯនៅលើទឹកដីកម្ពុជាក្រោមឈោរវិញ ទោះបីស្ថិតនៅក្រោមការត្រួតត្រារបស់អាណានិគមយួនយ៉ាងតឹងរ៉ឹងយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏ព្រះសង្ឃ និងប្រជារាស្ត្រខ្មែរនៅទីនោះរៀបចំប្រារព្ធពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិយ៉ាងគគ្រឹកគគ្រេង។ នៅ តាមវគ្គអាមាមនានា មានរៀបចំពិធីដង្ហែព្រះសិរសា កបិលមហាព្រហ្ម និមន្តព្រះសង្ឃសម្តែងព្រះធម៌ ទេសនារឿងព្រះវេស្សន្តរបុមង្គលសូត្រចំនួន៣យប់៣ថ្ងៃ។ រៀបចំលេងល្បែងប្រជាប្រិយខ្មែរមាន ល្បែងចោលឈ្នង លាក់កន្សែង ទាញព្រំត្រដាដើមយ៉ាងសប្បាយរីករាយ។ នៅថ្ងៃឡើងស័កមានស្រង់ ព្រះ និងនិមន្តព្រះសង្ឃបង្សក្ខលឧទ្ទិសកុសលជូនបុព្វការីជនជាកិច្ចបង្កើយបុណ្យចូលឆ្នាំខ្មែរប្រពៃណី ជាតិ។ ចំណែកនៅតាមគេហដ្ឋានរបស់ប្រជារាស្ត្រខ្មែរវិញមានរៀបចំគ្រឿងសក្ការៈបូជាទទួលទេវតា ឆ្នាំថ្មីគ្រប់លំនៅឋាន។

ភាពគង់វង្សនៃទំនៀមទម្លាប់ វប្បធម៌ខ្មែរនៅលើទឹកដីកម្ពុជាក្រោមសព្វថ្ងៃ មិនមែនដោយសារ អាណានិគមយួនចិត្តល្អផ្តល់ជូនប្រជារាស្ត្រខ្មែរនោះទេ គឺដោយសារការតស៊ូពលីជីវិតនៃខេមរៈកុល បុត្រខ្មែររាប់មិនអស់ពីសម័យមួយទៅសម័យមួយដោយគ្មានរុញរា។

ឆ្នាំចាស់បានជិតកន្លងផុតទៅ តែយើងក៏មិនអាចបំភ្លេចបាននូវសមិទ្ធផលដ៏សំខាន់ៗ ដែលផ្ដើម
ចេញពីការតស៊ូ និងការធ្វើពលីកម្មរបស់ព្រះករុណាគ្រប់ព្រះអង្គ និងបងប្អូនរួមជាតិពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ
ដែរ។ ជាក់ស្ដែងដូចជា រដ្ឋាភិបាលសាធារណរដ្ឋបារាំងបានអនុញ្ញាតឲ្យយើងទៅស្រាវជ្រាវយកឯកសារ
ប្រវត្តិសាស្ត្រដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការកាត់ផ្ទេរទឹកដីខ្មែរកម្ពុជាក្រោមឲ្យយួន និងការធ្វើសកម្មភាពឲ្យ
សហគមន៍ជាតិ និងអន្តរជាតិបានស្គាល់ប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរកំណើតកម្ពុជាក្រោម និងបានដឹងបានឮ
អំពីទុក្ខលំបាករបស់ប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរកម្ពុជាក្រោមកាន់តែច្បាស់ជាងមុន។

ជាមួយនឹងអំណរសាទរទេវតាឆ្នាំថ្មីព្រះនាមមហោធរទេវីនេះដែរ ខ្ញុំព្រះករុណាខ្ញុំ សូមអំពាវនាវ
និងអង្វរករយ៉ាងទទួចដល់ព្រះគុណម្ចាស់គ្រប់ព្រះអង្គ បងប្អូនរួមជាតិទាំងអស់ព្រះមេត្តានិងមេត្តាជម្រុះ
ចោលឲ្យអស់នូវអស្មិមានៈ មិច្ឆាទិដ្ឋិ ដោយចាប់យកអំពើល្អ ប្រកបដោយសម្មាទិដ្ឋិ រូបរួមសាមគ្គីជាឆ្លង
មួយ (ខ្មែរលើ ខ្មែរក្រោម ខ្មែរកណ្តាល ជាខ្មែរតែមួយ) ជាមួយសហគមន៍ខ្មែរកម្ពុជាក្រោម ដើម្បីតស៊ូ
ទាមទារសិទ្ធិ សេរីភាព តាមគោលការណ៍អង្គការសហប្រជាជាតិ ជូនប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរកម្ពុជាក្រោមឲ្យ
ខាងតែបាន។

ជាថ្មីម្ដងទៀត ខ្ញុំព្រះករុណាខ្ញុំ សូមទេវតាឆ្នាំចាស់ ព្រះមេត្តាជួយនាំយកនូវអពមង្គល ឧបទ្រព
ចង្រៃទាំងឡាយទាំងពួង អំពើអយុត្តិធម៌សង្គម របបផ្តាច់ការ របបអាណានិគម ទៅជាមួយឆ្នាំចាស់កុំឲ្យ
មានសេសសល់នៅក្នុងសង្គមនិងខន្ធសន្តាននៃប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរឡើយ។

ជាមួយគ្នានេះដែរ សូមបូងសូងដល់ទេវតាឆ្នាំថ្មី ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័កពុទ្ធសករាជ២៥៦២ គ្រិស្តសក
រាជ២០១៨ ព្រះនាមមហោធរទេវីព្រះមេត្តាជួយថែរក្សាការពារទឹកដីខ្មែរឲ្យបានគង់វង្សបិតថេរជាអមតៈ
កុំឲ្យមានការឈ្លានពានពីប្រទេសជិតខាង និងជួយការពារប្រជានុរាស្ត្រខ្មែរគ្រប់រូបឲ្យទទួលបាននូវ
សេចក្ដីសុខសេចក្ដីចម្រើន សុភមង្គលគ្រប់ក្រុមគ្រួសារ និងសម្រេចបានជោគជ័យគ្រប់ការងារនិងបាន
ប្រកបទៅដោយពុទ្ធពរទាំង៤ប្រការ គឺអាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

សូមអរព្រះគុណ និងអរគុណ!

រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃពុធ ១១រោច ខែចេត្រ ឆ្នាំរកា នព្វស័ក ព.ស.២៥៦១

ត្រូវនឹងថ្ងៃទី១១ ខែមេសា គ.ស.២០១៨



ថាច់ សេដ្ឋា

ប្រធានសហគមន៍ខ្មែរកម្ពុជាក្រោម
អតីតសមាជិកព្រឹទ្ធសភា

Website: www.KhmerKromngo.org
ទីស្នាក់ការ : ផ្ទះលេខ ៧២ ផ្លូវលេខ ៤២៦A ភូមិគោកឃ្លាង សង្កាត់ភ្នំពេញថ្មី ខណ្ឌសែនសុខ រាជធានីភ្នំពេញ
ទូរស័ព្ទលេខ : (៨៥៥) ០១២ ៩០៨ ៨៨២ / ៩៣ ៤៧ ៤៧ ០៦; E-mail: thachstha16@gmail.com